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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 1. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane 13. lipnja 2023. u 16.30 

sati u prostorijama Ureda HTS-a 

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza, Nikolina Babić otvorila je 1. sjednicu Upravnog 

odbora i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: M. Matić, S. Brkić, P. Barović, M. Švigir, G. Širola, B. Ružić, F. Regina, N. Nakić 

(ZOOM) 

Član NO: M. Pepur  i Reno Budić  

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice:  V. Jovanoski, J. Kostanić, Ž. Pongračić  

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

Predsjednica je pozdravila novu članicu UO Sanju Brkić koja se kratko predstavila. 

DNEVNI RED 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 19. sjednice UO prošlog mandata 
2. Verifikacija Odluka koje ne trpe odgodu 
3. Prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za izbornike  
4. Prijedlog Odluke o imenovanju članova Radne skupine za izmjene i dopune Statuta 

HTS-a i izradu pravilnika o radu Skupštine  
5. Prijedlog Odluke o imenovanju članova Radne skupine za izmjene i dopune Sustava 

natjecanja HTS-a (prema čl. 44. st. 17. Statuta HTS-a)  
6. Informacija o održavanju Davis Cupa – grupna faza – rujan 2023. 
7. Razno 

 

Točka 1. 

Usvajanje i verifikacija skraćenog zapisnika s 19 sjednice UO HTS-a 

Zapisnik je verificiran jednoglasno. 

 

Točka 2. 

Verifikacija pitanja koje ne trpe odgodu 

Zapisnik je verificiran jednoglasno. 
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Točka 3. 

Prijedlog Odluke o raspisivanju natječaja za izbornike 
 

Sportska direktorica Jelena Kostanić detaljno je obrazložila prijedlog odluke o raspisivanju 

natječaja za izbornike. Uvjeti natječaja za izbornike ostaju isti kao što su bili i u prošlim 

mandatima, no opis poslova i prava izbornika su dopunjena i biti će ugovorno definirana. Broj 

obaveznih prisustvovanja na natjecanjima biti će također dio ugovora, a za sva ostala 

prisustvovanja biti će isplaćen stimulativni dio.  Predsjednica je istaknula da su svi izbornici na 

naknadama HOO-a prema ostvarenim rezultatima juniora. Natječaj će biti objavljen na web 

stranici, te poslan na trenersku sekciju i na e mailove svih klubova. Rok za dostavu prijave je 

14. 7. 

Članovi UO u raspravi su naglasili da će biti vrlo teško naći kvalitetne kandidate obzirom da 

naknada koju nudi HTS za izbornički posao nije u skladu sa cijenom koju vrhunski trener zaradi 

privatnom podukom. Predsjednica je informirala članove UO da izbornici seniorskih 

reprezentacija nisu obuhvaćeni ovom odlukom te da će se razgovarati sa kandidatima do kraja 

godine. 

Nakon rasprave prijedlog odluke prihvaćen je jednoglasno. 

Točka 4. 

Prijedlog Odluke o imenovanju članova Radne skupine za izmjene i dopune Statuta 
HTS-a i izradu pravilnika o radu Skupštine 

 

Na prijedlog predsjednice izabrani članovi Radne skupine su  

- članovi Odbora za statut i pravilnike 

- članovi UO iz OSA – F. Regina, G. Širola, P. Barović, M. Mesić, N. Nakić, B. Ružić 

- odvjetnik HTS-a 

- predsjednica 

Nakon rasprave prijedlog odluke prihvaćen je jednoglasno. 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o imenovanju članova Radne skupine za izmjene i dopune Sustava 
natjecanja HTS-a (prema čl. 44. st. 17. Statuta HTS-a) 

 
Predsjednica je zamolila stare članove Radne skupine P. Barovića i B. Ružića da naprave 
usporedbu starog i novog sustava natjecanja, te da se održe sastanci s ligašima i ostalim 
zainteresiranim osobama vezano uz poslane pisane primjedbe. Zadužuje se Ured HTS-a da 
pripremi dokumente prema zamolbi P. Barovića. Predsjednica je zamolila P. Barovića i B. 
Ružića da predlože za slijedeću sjednicu UO članove radne skupine. 
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Točka 6. 

Informacija o održavanju Davis Cupa – grupna faza – rujan 2023. 

Predsjednica je informirala članove UO o održanim sastancima vezano uz DC u rujnu. Obzirom 

da HTS nije organizator, te da Emotion grupa i ITF traže sufinanciranje od strane Ministarstva 

turizma i sporta u iznosu od 1,5 mil. eura i činjenicu da još uvijek nije određen grad domaćin 

zaključuje se da pozitivno mišljenje UO HTS-a za organizaciju Davis Cupa uvjetuje potpisan 

ugovor Emotion grupe sa gradom domaćinom. Ovo je i veliki financijski rizik obzirom da  

sufinanciranje od Ministarstva mora ići kroz račun HTS-a, a HTS neće moći kontrolirati nastale 

troškove. HTS u ovom slučaju nije aplicirao za domaćinstvo, pa tako ne možemo ni odustati. 

Najavljeni su sastanci sa ministricom Brnjac i ministrom financija Primorcem te ishod tog 

sastanka ovisi o daljnjem tijeku održavanja DC-a u rujnu. 

 

Razno 

M. Švigir postavio je pitanje vezano uz povećanje sudačkih pristojbi. Također je postavio 

pitanje vezano uz najavljenu sistematizaciju radnih mjesta Ureda HTS-a i povećanju plaća 

sukladno povećanju troškova života. Predsjednica je odgovorila  se slaže s navedenim i da će 

Ured HTS-a za slijedeći UO pripremiti organigram Ureda HTS-a sa navedenim radnim 

mjestima i opisima poslova. Obzirom na problem dostave službene dokumentacije od strane 

HTS-a članovima HTS-a, pri tome misli se prvenstveno na predsjednike/tajnike klubova i sekcija 

prihvaća se prijedlog da se dostavom dokumentacije na zadnju aktivna e mail adresu smatra 

urednom dostavom. Vezano uz sudačku organizaciju izvršni direktor informirao je da M. Papić 

trenutno obavlja dužnost v.d. predsjednika te da bi bilo potrebno postaviti ga za povjerenika 

do izborne skupštine ZTSH. F. Regina predložio je da se Odluka o postavljanju povjerenika ZTSH  

Matea Papića daje na glasanje. Odluka o izboru povjerenika ZTSH Matea Papića je 

jednoglasno prihvaćena.  Član NO M. Pepur najavio je nadzor nad sekcijom ZTSH. Zadužuje se 

Ured HTS-a da pripremi prijedlog sudačkih pristojbi na način da sada iskazani bruto iznosi 

postanu neto iznosi i to samo za domaće turnire, a pristojbe za međunarodne turnire ostaju 

isti propisani minimumom ITF-a. Prihvaćen je prijedlog B. Ružića o pokriću troškova sudaca 

za završnice ekipnih prvenstava. Sportska direktorica je izložila članovima UO prijedlog 

Odluke o iznosima dnevnica za izbornike koji nisu u programu sufinanciranja rada trenera 

kroz HOO, pomoćnicima izbornika i trenerima za provođenje programa HTS-a u iznosu od 80 

eura. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.  

Predsjednica je informirala članove UO vezano uz veterane da će razgovarati završno sa HUT-

om, da će zajednički definirati način kako bi što više veterana registriralo u HTS , te da će se 

dati kompletna podrška kao i ostalim sekcijama HTS-a. 

Zapisnik sastavila:  

Željka Pongračić 




